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PROTOKÓŁ   Nr XXXIV/05 
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 

z dnia 4 listopada 2005 r. 
 

 
 

Stan radnych - 15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 14 
 

- Kserokopia listy obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XXXIV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn otworzył o godz. 14
00

 

Przewodniczący Rady Gminy - Sławomir Górka. Powitał Starostę Siedleckiego 

Pana Henryka Brodowskiego, radnych Rady Powiatu, radnych Rady Gminy, 

Wójta Gminy Romana Prochenkę, Zastępcę Wójta Stanisława Biardzkiego, 

przedstawiciela kancelarii prawnej FIDES, sołtysów, pracowników Urzędu 

Gminy i inne osoby przybyłe na sesję. Stwierdził, że zgodnie z podpisami 

złożonymi na liście obecności na stan 15 radnych, obecnych jest 14 radnych. 

Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały. 

 
- Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zawnioskował o wpisanie w miejsce punktu 7 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Zbuczyn. Pozostałe 

punktu porządku obrad przyjmą kolejną numerację. 
Proponowany porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”, a Przewodniczący Rady odczytał ten porządek: 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn  

na rok 2005. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty wierzytelności jednostek 

organizacyjnych gminy, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 

Ordynacja podatkowa. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich 

sołtysowi będzie przysługiwała dieta. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 

Gminy Zbuczyn. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia za pracę Wójta Gminy Zbuczyn. 

9. Przedstawienie informacji Wójta Gminy Zbuczyn na temat analizy 

oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i kierowników 

jednostek organizacyjnych. 

10. Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady Gminy Zbuczyn 

dotyczącej wniosków z analizy oświadczeń majątkowych radnych za  

2004 rok. 

11. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy z dnia 11 października 

2005 r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. 3. 

 

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie  

z prac pomiędzy sesjami: 

1. Gmina Zbuczyn złożyła kolejny wniosek do WFOŚiGW na dotację na 

zadanie pn. Gospodarka odpadami w Gminie Zbuczyn. Jest to II etap –

edukacja ekologiczna. W ramach programu zakupiono do czterech szkół 

pomoce naukowe w postaci: zestawy TV+DVD m/ki Grundig, mikroskopy 

szkolno-badawcze, programy komputerowe edukacyjne, filmy VHS. 

W ramach edukacji ekologicznej organizowane były wyjazdy dla młodzieży 

szkolnej  na sortownię odpadów  w Międzyrzecu Podlaskim. 

2. Trwają prace wykończeniowe przy budowie sieci wodociągowej Kwasy-

Tchórzew. W Kwasach wykonane są już przyłącza do posesji, pozostają 
jeszcze przyłącza w Tchórzewie. Pogoda, tempo oraz obecny stan 

zaawansowania robót wskazuje, że inwestycja zostanie zrealizowana  

w terminie. 

3. Wykonano niezbędny remont instalacji centralnego ogrzewania pomiędzy 

budynkami Ośrodka Zdrowia i Gminą oraz do budynku mieszkalnego. 

Wymieniono stare, przerdzewiałe rury na plastikowe, przeizolowane. 

4. Na ukończeniu są prace związane z dociepleniem strażnicy. Wewnątrz 

budynku trwają roboty związane z wykonaniem instalacji centralnego 

ogrzewania, przygotowywane są pomieszczenia do ustawienia piecy 

miałowych. Pozostaje montaż okien. 

5. Remontowany jest budynek weterynarii – rozebrano przybudówkę,  
a wewnątrz budynku odbywają się prace hydrauliczne. Głównym założeniem 

remontu, jest przywrócenie pierwotnego wyglądu budynkowi weterynarii. 
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6. Sukcesem zakończyły się starania o karetkę pogotowia ratunkowego  

w Zbuczynie. Wojewoda Mazowiecki umieścił karetkę w planie 

zabezpieczenia Mazowsza na rok 2006. Dlatego zachodzi konieczność 
przygotowania pomieszczeń dla obsługi medycznej. Będą to pomieszczenia 

po GOPS-ie, które zostaną wyremontowane, a w dalszych planach jest 

budowa 2 garaży. Ośrodek Opieki będzie mieścił się w nowym budynku 

Urzędu Gminy. Szczególne podziękowania należą się Staroście Siedleckiemu 

i Wojewodzie. 

7. Ostatnie prace trwają w Gminnym Centrum Informacji i Gminnym Centrum 

Informacyjno–Edukacyjnym. Ostatnia Sesja Rady Gminy w tym roku 

powinna odbyć się w nowym budynku. 

 
W tej części posiedzenia przybył radny Dziewulski Andrzej. 

 

8. Rozpoczyna się naprawa pokrycia dachowego na budynku Szkoły 

Podstawowej w Ługach Wielkich. Na zadanie to składany był wniosek 

Ministerstwie Sportu. W ostatnim czasie składane były wnioski oświatowe 

na wyposażenie pracowników zatrudnionych w szkołach. 

9. Wydane zostały lampy oświetleniowe na wymianę do miejscowości: Borki-

Kosy, Cielemęc i Tarcze. 

10. Kontynuowany jest remont centralnego ogrzewania w Zespole Szkół  

w Krzesku-Królowa Niwa za fundusze pochodzące z Kontraktu    

Wojewódzkiego. 

11. Odebrany chodnik przy drodze powiatowej w Krzesku-Królowa Niwa,     

wspólna inwestycja z powiatem. 

12. Trwają prace adaptacyjne w Zespole Szkół w Borkach-Kosach pomieszczeń 
na świetlicę i stołówkę szkolną. Zadanie to finansowane jest w ramach    

„programu dla potrzebujących”. 

13. Do końca roku będą zainstalowane i uruchomione pracownie komputerowe    

w szkołach. 

14. Został wykonany drobny remont, tj. pomalowanie Domu Nauczyciela  

w Izdebkach-Kosnach. 

15. Rozpoczynać się będzie montaż windy dla niepełnosprawnych przy Ośrodku 

Zdrowia w Zbuczynie, wymiana drzwi, remont toalet, plus wykonanie 

dodatkowo jednej toalety dla personelu zgodnie z wymogami unijnymi. 

Ponad połowę kosztów pokrywa fundusz w ramach likwidacji barier 

architektonicznych. Przygotowywany jest kolejny wniosek do 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

16. Zlecono wykonanie 10 projektów na nowe punkty świetlne. Takie zlecenie 

można realizować, ponieważ zainstalowane nowe, energooszczędne lampy 

przynoszą znaczne oszczędności w oświetleniu ulicznym. 

17. Dokonano zakupu kostki brukowej na utwardzenie placu przy Szkole 

Podstawowej w Dziewulach. 
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18. Rozpoczęto projektowanie sieci wodociągowej dla miejscowości: Rówce, 

Grodzisk, Łęcznowola i Pogonów. 

19. W Biuletynie Gminnym ukazała się informacja na temat prac związanych  

z planem zagospodarowania przestrzennego dla niektórych miejscowości 

Gminy Zbuczyn. Apel do zainteresowanych o składanie wniosków. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Siedleckiemu Panu 

Henrykowi Brodowskiemu. 

Na wstępie wystąpienia Starosta podziękował wszystkim za współpracę. 
Podkreślił, że wśród 13 gmin składających wnioski o dotacje unijne, Gmina 

Zbuczyn złożyła takich wniosków najwięcej, inne Gminy powinny brać 
przykład. Przede wszystkim bardzo dobrze układa się współpraca z Wójtem. 

Razem wykonaliśmy 2 chodniki przy drogach powiatowych, w Zbuczynie  

i Krzesku - Królowa Niwa. 

Ogólnie w powiecie wyremontowane są drogi w 80%, pozostało 20% 

planowanych remontów i w tych procentach są drogi z terenu Gminy Zbuczyn. 

Są robione w ostatniej kolejności, za co przeprosił. Całkowity budżet powiatu 

wynosi 16 mln zł., z czego 4,5 mln zł przeznacza się na remonty dróg.  

W przyszłym roku powiat spodziewa się 500 tyś. zł. z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego.  

Na terenie Gminy Zbuczyn planujemy wykonanie 700 m asfaltu na drodze 

łączącej Ługi Wielkie i Lipiny na kwotę 230 tyś. zł.  

Dalej zauważył, Gmina Zbuczyn posiada dużo szkół, których wygląd znacznie 

się poprawił w ostatnim czasie. Budynki są ocieplone, pomalowane, 

wymieniona jest stolarka okienna. Co raz więcej szkół wyposażonych jest  

w pracownie komputerowe. 

Gmina Zbuczyn jest gminą bogatą i mądrą i nadal będzie korzystać ze środków 

unijnych. Radni powiatowi skutecznie upominają się o sprawy swojej gminy. 

Jest to druga gmina co do wielkości w powiecie i do tej pory miała spore 

zaległości w wodociągowaniu wsi, ale operatywny Wójt je nadrabia. 

Następnie głos zabierali radni i sołtysi. 

- Sołtys wsi Dziewule - zbliża się zima, na nowo pobocza drogi powiatowej   

pozarastały krzaki i prośba do Starosty o ich wycinkę. 
- Radny Radzikowski – prośba o ustawienie siatki wzdłuż drogi do 

Łęcznowoli   na długości około 300 m. 

- Sołtys wsi Lipiny – remontowana jest droga na Lipinach, ale przywieźli tak   

mało betonu, że naprawili nimi tylko najmniejsze dziury w nawierzchni, a co  

z tymi dużymi? 

Starosta wyjaśniał: 

- na poniedziałek zamówiony jest większy transport betonu na drogę do Lipin      

i naprawimy pozostałe dziury w nawierzchni. 

- Druga sprawa - siatka do Łęcznowoli, jeśli będzie siatka to zrobimy. 



 5 

- Krzaki przy drodze do Dziewul były wycinane, ale jest w powiecie wasz 

kolega Zamyłko, które takie prace koordynuje to należy mu przypominać. 
- Sołtys wsi Izdebki – Kośmidry - podobna prośba o założenie siatki, wycięcie 

krzaków i obniżenie poboczy. 

- Starosta - ile starczy siatki będziemy zakładać. 
- Radny L. Grochowski – prośba o 400 m siatki do Tęczek, bo w okresie 

zimowym pojazdy jeżdżą po gruntach prywatnych. 

- Radna Nowińska – wyraziła na wstępie podziękowanie za wykonanie 

chodnika w Dziewulach na ręce Starosty i Radnych Powiatu i uściśliła temat 

krzaków na odcinku między Zbuczynem i Grodziskiem, a nie Dziewulami. 

- Starosta – podsumował ogólny problem, że powiat nosi się zamiarem zakupu 

sprzętu do ścinania poboczy dróg i jednocześnie do wycinki drzew. 

- Radny Radomyski – podziękował Staroście za chodnik w Zbuczynie na      

ul. Młynarskiej i wyraził nadzieję na korzystny układ w sprawie wspólnego     

odśnieżania dróg powiatowych w najbliższym sezonie zimowym i na     

przyszłość poprosił o wcześniejsze wykonywanie remontów w ciągu roku. 

- Starosta – w sprawie odśnieżania sprawa jest domówiona i nie powtórzą się 
problemy z ostatniego sezonu. 

- Sołtys wsi Maciejowice – zwrócił się o remont 2 mostów na drodze 

powiatowej do Maciejowic. 

- Starosta – wspomniany remont był w planie , ale radny swego czasu 

powiedział, że nie ma takiej potrzeby. Jeśli jest tak źle, to w dalszej 

przyszłości zostaną naprawione. 

- Wójt – zwrócił się do rolników o pomoc i wycinkę krzaków przy swoich 

polach. 

- Radny Radzikowski – podziękował za profesjonalny i solidny remont na 

drodze do Łęcznowoli. 

Starosta złożył podziękowanie za zaproszenie i za docenienie prac tak z jego 

strony jak i radnych powiatowych.  

 

Ad. 4. 

 

W tym punkcie porządku obrad rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 2005 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w planie wydatków na zadania 

inwestycyjne w 2005 roku ujęte w załączniku Nr 1 do uchwały Nr 

XXXIII/220/05 z dnia 11 października 2005r. polegające na: 

a) zmniejszeniu planowanych na 2005 rok wydatków na zadania: 

- „Budowa sieci wodociągowej z przyłączami w miejscowości Wesółka 

i Grochówka” o kwotę 52.506,- zł. 

- „Termomodernizacja budynku OSP w Zbuczynie i wymiana systemu  

ogrzewania o kwotę  150.000,- zł. 

b) zwiększeniu planowanych na 2005 rok wydatków na zadania: 
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- „Budowa sieci wodociągowej z przyłączami w miejscowości 

Maciejowice” o kwotę 130,- zł, 

- „Termoizolacja budynku Ośrodka Zdrowia w Zbuczynie o kwotę 335,- zł, 

- „Likwidacja barier architektonicznych w budynku Ośrodka Zdrowia  

w Zbuczynie” o kwotę 30.041,- zł, 

c) zwiększeniu planowanych na 2006 rok wydatków na zadania: 

- „Budowa Strażnicy w Zbuczynie o kwotę 100.000,- zł. 

- „Termomodernizacja budynku OSP w Zbuczynie i wymiana systemu   

ogrzewania o kwotę  100.000,-zł. 

Dalej dodała, że jeśli do 13 listopada br. przedstawimy zapłacone faktury, to 

otrzymamy fundusze. 

Pytań nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 

budżetowej. 

Za podjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosował 15 radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zbuczyn na 2005 rok została podjęta 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu.  
 

Ad. 5. 

 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty wierzytelności jednostek 

organizacyjnych gminy, do których nie stosuje się przepisów ustawy  

– Ordynacja podatkowa. 

Głos zabrał Wójt i wyjaśnił, że taka uchwała umożliwi umarzanie odsetek  

z tytułu nieterminowych wpłat. Chodzi tutaj przede wszystkim o wpłaty na 

budowę sieci wodociągowej czy kanalizacyjnej. Są to znaczne kwoty i jeśli nie 

zostaną wpłacone w terminie, rosną od nich odsetki. Podkreślił, że mowa jest  

o umarzaniu odsetek, a nie kwoty podstawowej.  

Po tym wyjaśnieniu Przewodniczący zarządził głosowanie nad omawianym 

projektem. 

Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta 15 głosami „za”, 

czyli „jednogłośnie”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

W tym miejscu sesji rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad, na jakich sołtysowi będzie przysługiwała dieta. 
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Temat przybliżył Przewodniczący, że jest propozycja wypłaty diety 

zryczałtowanej. Kwota przekazywana może być na konto sołtysa, bądź 
wypłacana w kasie urzędu. Prezydium Sołtysów pozytywnie wypowiedziało się 
i akceptuje projekt. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i podkreślił 
zasady naliczania diety z uwzględnieniem nieobecności. 

- P Marczak – jak długo sołtys musi być na posiedzeniu i jak długo będą  
wykładane listy obecności? 

- Przewodniczący – myślę, że sołtysi są ludźmi poważnymi i na koniec sesji 

podpiszą listy. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący zakomunikował, że uchwała w sprawie ustalenia zasad, na 

jakich sołtysowi będzie przysługiwała dieta została podjęta 15 głosami „za, czyli  

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 7 i 8 do protokołu. 

 

                                                      Ad.  7. 

 

W tym punkcie porządku obrad radni przeszli do projektu uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Zbuczyn. 

Przewodniczący wyjaśnił, że chodzi o zmianę terminu wypłat diet.  

W poprzedniej uchwale jest zapis, że wypłaty diet dokonuje się w 28 dniu 

każdego miesiąca, a zaproponowano wypłatę po zakończeniu miesiąca.  

Nowy zapis brzmi: „ wypłaty diety dokonuje się do 5 dnia każdego miesiąca 

następującego po miesiącu za który wypłacana jest dieta”. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało  

15 radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 15 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 
 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

W tej części sesji przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę Wójta Gminy Zbuczyn. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady i poinformował zebranych, że 

temat był szeroko omawiany na posiedzeniu Komisji Stałych. Zwrócił uwagę, że 

w poprzednim roku ustawowo nie były wypłacane „trzynastki” dla 

pracowników na kierowniczych stanowiskach i Wójt takiej „trzynastki” został 

pozbawiony. W 2003 roku przyznaliśmy Wójtowi 20% dodatek specjalny  
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i obiecaliśmy wtedy, że za dobre wyniki pracy dodatek ten podniesiemy. 

Przeprosił Wójta za niedotrzymanie słowa, bo wyniki pracy są widoczne 

wszędzie. 

Następnie przedstawił propozycję miesięcznego wynagrodzenia Wójta: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości - 4.400,-zł 

2) dodatek funkcyjny w wysokości  -1.500,-zł 

3) dodatek specjalny do miesięcznego wynagrodzenia w kwocie wynoszącej 

40% łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 

4) dodatek za wieloletnią pracę . 
- P. Marczak – propozycja procentowa nie wiele mówi zebranym na sali, 

jaka jest kwota podwyżki? 

- P. Przewodniczący – kwota około 2.000,- zł. 

- P. T. Grochowski – obiecaliśmy podwyżkę Wójtowi po roku pracy, po 

efektach, które widać, nasz Wójt czuje się nie dowartościowany. 

Dalej postawił wniosek o zmianę wynagrodzenia zasadniczego z 4.400,-zł na 

4.500,-zł. 

- P. Nowińska – wynagrodzenie Wójta nie stanowi tajemnicy, żeby obecni 

znali granice podwyżki poinformowała, że wynagrodzenie Wójta w gminie  

liczącej do 15 tyś. mieszkańców maksymalnie może wynosić: 
- wynagrodzenie zasadnicze - 4.560,- u nas proponujemy - 4.400,-  

lub 4.500,-  

- dodatek funkcyjny - 1.530,- u nas - 1.500,- 

- dodatek specjalny - 40% u nas - 40% 

Składnikiem wynagrodzenia jest też dodatek za wieloletnią pracę. 
Podsumowując wynagrodzenie ogólne brutto proponuje się 8260,- zł,  

a maksymalnie może być 8.526,- zł (bez dodatku stażowego). Porównując  

z wynagrodzeniem Wójta z Siedlec, który zarabia najwięcej z Wójtów, a brakuje 

mu do maksymalnych zarobków 1.400,- zł. 

Zwróciła się z zapytaniem, dlaczego jest niedostępny BIP Gminy Zbuczyn. 

- Z-ca Wójta – wyjaśnił, że BIP jest to informacja publiczna, dla wszystkich  

dostępna, zawiera uchwały Rady Gminy, oświadczenia majątkowe. 

- Przewodniczący Rady dla porównania odczytał wynagrodzenia Wójtów  

w innych Gminach. 

 
- Kserokopia wynagrodzeń w Gminach stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Zauważył, jesteśmy największą Gminą w powiecie pod względem powierzchni, 

ilości miejscowości i sołectw więc i zadań jest dużo. 

- P. Marczak – zgodnie z projektem przy podwyżce 1.700,-zł daje to 24%  

wzrostu wynagrodzenia, jest to bardzo dużo, przeciętnie pracownik 

otrzymuje 2% podwyżki. Mowa była o docenianiu, oglądaliśmy nowe 

pomieszczenia urzędu i okazuje się, że tam też zabrakło miejsca dla 

radnych, na oddzielny pokój. 
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- P. Radomyski – należy powiedzieć, że robi coś co wcześniej wydawało się 
niemożliwe, zdobywa fundusze unijne. 

- P. Nowińska – na ostatnim posiedzeniu było powiedziane, że przeze mnie 

nie dostał Wójt za 2 miesiące dodatku specjalnego. Dodatek specjalny nie 

jest obligatoryjny i nie musiał go dostać. 
- P. Żelechowicz Sołtys wsi Grochówka – poprosił Przewodniczącego  

o wyjaśnienie jaki jest próg podatkowy, a ile Wójt otrzymuje. 

- Przewodniczący – za miesiąc wrzesień Wójt otrzymał 4.030,-zł 

wynagrodzenia. 

- Wójt – płacę podatek 19%, rozliczam się wspólnie z żoną. 
- P. Cisak – zwrócił się o zakończenie dyskusji i przystąpienie do 

głosowania. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego T. Grochowskiego  

o zwiększenie wynagrodzenia zasadniczego dla Wójta z 4.400,-  na 4.500,- 

Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 2 radnych było przeciw 3 

radnych wstrzymało się od głosu. 

Wniosek o zmianę wynagrodzenia zasadniczego został przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy 

Zbuczyn. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych było przeciw i 2 

radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 11 głosami „za”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 12 i 13 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

Analizę oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i kierowników 

jednostek organizacyjnych przedstawiła Sekretarz Gminy.  

Poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Wójt dokonał 

analizy oświadczeń majątkowych osób pełniących funkcje publiczne  

w samorządzie terytorialnym. Do osób tych należą: zastępca wójta, sekretarz 

gminy, skarbnik gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu wójta. Oświadczenia 

majątkowe składane przez wymienione osoby dotyczyły zarówno majątku 

odrębnego jak i majątku objętego małżeńską wspólnotą.  
Złożyło 22 osoby, były drobne uchybienia, które usunięto. 

 
-Kserokopia informacji Wójta stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
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Ad. 10. 

 

Kolejną informację z analiz oświadczeń majątkowych przedstawił 

Przewodniczący Rady. Zakomunikował, że 14 radnych złożyło oświadczenia 

majątkowe, czyli wszyscy zobowiązani do ich złożenia. 

Wszystkie oświadczenia wpłynęły w terminie tj. do 30 kwietnia br. i były 

kompletne. 

 
- Kserokopia informacji Przewodniczącego stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie 

uwag do protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy z dnia 11 października 2005 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 11 głosami „za”, 1 głosem „przeciwnym” 

i 1 „wstrzymującym się” (2 osoby nieobecne w czasie głosowania) przyjęła 

protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Ad. 12. 

 

Punkt: interpelacje i zapytania rozpoczął: 
- P. Marczak – jeśli na wspólnym posiedzeniu radnych był przegłosowany 

wniosek o wpisanie drogi do załącznika inwestycyjnego to czy taki 

wniosek może być później nie uwzględniony? 

- Radca Prawny – to sugestia Wójta. 

- Wójt – wniosek powinien być złożony na piśmie, projekt uchwały 

przygotowuje radny. Sprawa tej drogi była wyjaśniana, że nie posiada ona  

statusu drogi publicznej i do funduszy unijnych nie może być 
uwzględniona. 

- P. Marczak – Panie Wójcie, wnioski na piśmie dotyczą tylko mnie, a 

dzisiejszy wniosek o Pana podwyżkę? 

- Wójt – przede wszystkim Pana. 

 

W dalszej części tego punktu Przewodniczący odczytał pismo Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siedlcach na temat akcji mającej na 

celu pozyskanie jak największego grona nie spokrewnionych z dzieckiem rodzin 

zastępczych. 

 
- Kserokopia pisma Kierownika stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
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Ad. 13. 

 

W ostatnim punkcie porządku obrad dyskusję rozpoczął: 
 

- Sołtys wsi Zdany – wyraził wielki podziw, że zostały wymienione słupy 

sieci elektrycznej w ciągu 1 tygodnia, a czekaliśmy na nie chyba 20 lat. 

- Sołtys wsi Tchórzew - Plewki - zgłaszamy do elektryków o wymianę  
1 żarówki, ale jak w między czasie spali się druga żarówka, to już jej nie 

wymienią, ponieważ nie było na nią zgłoszenia.  

- Wójt – nasz Posterunek  Energetyczny ma obowiązek raz w miesiącu  

dokonać przeglądu oświetlenia ulicznego. 

Dalej podziękował radnym, którzy docenili jego pracę  i wyrazili to w formie  

podwyżki. Kwota 4 000 zł. do tej pory, to zwykła pensja przedstawiciela 

handlowego. Temat wracał wcześniej, ale ja odkładałem. Odniósł się do 

wcześniejszych wypowiedzi radnych Pani Nowińskiej i Pana Marczaka  

i przypomniał, to Pani swego czasu przerwała sesję, żeby w przerwie 

negocjować dla siebie podwyżkę diety przewodniczącej, a Pan Marczak 

powiedział, nie ma inwestycji na moim terenie, to chociaż będę miał 

podwyższoną dietę. 
- P. Nowińska – proszę słuchać, czy słyszał Pan słowa krytyki? 

- Sołtys wsi Grochówka – zgłosił prośbę o interwencję u elektryków. 

- Przewodniczący – złóżcie te uwagi do elektryków na piśmie. 

- Radny Marczak – Panie Wójcie, nasza miłość jest wielka, wcale nie muszę  
Pana chwalić, ale mówił Pan o mnie, że dokumenty Panu wykradałem, że 

nóż wbijałem, remont sali gimnastycznej w Borkach – Kosach 

wstrzymywałem. 

 

Na tym dyskusja została zakończona. 

O godz. 16
00

 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXXIV 

Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Na XXXIV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn zostały podjęte następujące 

uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXXIV 227/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2005. 

2. Uchwała Nr XXXIV/228/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie 

szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 

wierzytelności jednostek organizacyjnych gminy, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. 

3. Uchwała Nr XXXIV/229/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie ustalenia 

zasad, na jakich sołtysowi będzie przysługiwała dieta. 
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4. Uchwała Nr XXXIV/230/05 Rady Gminy Zbuczyn o zmianie uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Zbuczyn. 

5. Uchwała Nr XXXIV/231/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie ustalenia 

miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Zbuczyn. 
 

 

       Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

 

  

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady 

                                                                       

                                                                                              /-/ Sławomir Górka  

 

 

 

 

 

 
 

 

   

  

 

 

 

 

 

 

      

  

  

 

 

 


